

Title (en)

Double package for a plurality of containers.

Title (de)

Mehrstück-Doppelpackung.

Title (fr)

Emballage double pour plusieurs objets.

Publication

EP 0133517 A2 19850227 (DE)

Application

EP 84108841 A 19840726

Priority

FR 8312897 A 19830804

Abstract (en)

1. Double multipack for tub-shaped containers in particular, consisting of two wrap-around carry packs, each of which has a top panel and a support panel with holes for the containers that is parallel and connected to the top panel by side sections, wherein the top panel (2) of one of the carry packs has a connecting strip (4) and the support panel (11) of the same carry pack has at least one connecting tab (15) and wherein the double pack is formed by sealing or gluing both the connecting strip (4) to the top panel (2') of the other carry pack and the connecting tab (15) to the support panel (11') of the other carry pack.

Abstract (de)

Mehrstück-Doppelpackung für becherförmige Behälter (18), welche aus zwei hülsenförmigen Verpackungsträgern besteht. Von diesen besitzt jeder eine Deckfläche (2,2') und eine parallel dazu verlaufende Stützfläche (11,11') mit Ausnehmungen für die Behälter; Deckfläche und Stützfläche sind jeweils mit Hilfe von Seitenstreifen (6, 6' und 14, 14') miteinander verbunden. Einer der Verpackungsträger weist an der Deckfläche (2) einen Verbindungsstreifen (4) und an der Stützfläche (11) mindestens einen Verbindungslappen (15) auf. Die Doppelpackung ist durch Versiegeln oder Verkleben des Verbindungsstreifens (4) mit der Deckfläche (2') und des Verbindungslappens (15) mit der Stützfläche (11') des anderen Verpackungsträgers gebildet.

IPC 1-7

B65D 71/00; B65D 5/32; B65D 5/42

IPC 8 full level

B65D 71/46 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 71/46 (2013.01)

Cited by

DE3627565A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0133517 A2 19850227; EP 0133517 A3 19850417; EP 0133517 B1 19871104; DE 3467142 D1 19871210; ES 289772 U 19860301; ES 289772 Y 19861016; FR 2550166 A1 19850208; FR 2550166 B1 19880729; PT 78997 A 19840801; PT 78997 B 19860910

DOCDB simple family (application)

EP 84108841 A 19840726; DE 3467142 T 19840726; ES 289772 U 19840803; FR 8312897 A 19830804; PT 7899784 A 19840730